
Protokół nr 56/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 16 grudnia 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Luboń „Tereny po WPPZ”

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu poligonu pożarniczego w Luboniu.

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Lubonia na rok 2014.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Lubonia na rok 2013.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Lubonia na lata  2011-2022.
6. Wniosek mieszkanki ul. Paderewskiego
7. Wniosek mieszkańca ul. Nowiny 
8. Plan pracy komisji komunalnej na rok 2014
9. Przyjecie protokołu nr 55

Ad. 1
W zamian za przyjecie zmiany w planie, właściciel terenu- pan Wnęk, zdeklarował chęć 
oddania miastu terenu przeznaczonego na ciąg pieszo – rowerowy. Jednak, ze względu na  
nieobecność w kraju wierzyciela pana Wnęka , a co za tym idzie, braku jego zgody na 
przekazanie gruntu miastu, komisja sformułowała wniosek:

Komisja komunalna wnioskuje o zdjęcie tematu z dzisiejszego posiedzenia i z najbliższej sesji.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  1 radnych

przeciw           –  2 radnych

wstrzymało się od głosu          –  5 radnych

komisja przyjęła wniosek i pozostawiła projekt bez opinii. 

Ad. 2
Przyjecie zmian w planie miejscowym – nie niesie za sobą skutków finansowych dla miasta.



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie projektu uchwały w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu poligonu pożarniczego 
w Luboniu.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  2 radnych

komisja zaopiniowała projekt pozytywnie.

Ad. 3
 Przy rozdziale  60016, nowego budżetu, radna Frąckowiak wnioskowała by przenieść środki z 
projektu drogowego drogi KDD23, na rzecz odwodnienia ulic Dolnego Lasku.

Burmistrz Szmyt zgodził się przyjąć zmianę, autopoprawką w budżecie.

Przy dalszej rozmowie o projekcie budżetu, radny Bielawski złożył wniosek o zdjęcie 70 tys. zł z
budowy placów zabaw w mieście

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie swój wniosek.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  1 radnych

przeciw           –  6 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

komisja odrzuciła wniosek

Ad. 4

Przy ustalaniu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2013, radna 
Frąckowiak zwróciła uwagę, ze brakuje w tych przedsięwzięciach ulicy Armii Poznań, w dziale 
budowa oświetlenia ulicznego. Odcinek ten ( na wysokości ul. C. Ratajskiego) według 
zapewnień burmistrza, miał mieć już gotowy projekt doświetlenia w listopadzie 2013 roku. 

Burmistrz Szmyt obiecał, ze wyjaśni tą kwestie.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie wykazu oraz 
planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013.

Wynik głosowania:  



W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  4 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  4 radnych

komisja pozytywnie przyjęła propozycję inwestycji niewygasających.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały
w sprawie zmiany budżetu miasta Lubonia na rok 2013.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  4 radnych

przeciw           – 1 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3radnych

komisja wydała pozytywną opinię.

Ad. 5 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały
w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Lubonia na lata  2011-2022

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  5 radnych

przeciw           – 3 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja wydała pozytywną opinię.

Ad. 6
Wniosek dot. budowy chodnika po obu stronach odcinka ul. Paderewskiego

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne rozpatrzenie wniosku 
mieszkanki ul. Paderewskiego.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.



Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  4 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  4 radnych

komisja poparła wniosek.

Ad. 7
Wnioskodawca prosi o wykonanie do jego posesji przyłącza wodociągowego.

Komisja komunalna popiera wniosek, jednak na tą chwilę, miasto nie ma środków finansowych
na realizację. Burmistrz stara się o środki zewnętrzne na celu uzupełnień sieci wodociągowej w
mieści w roku 2014.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  8 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja przyjęła stanowisko.

Ad. 8

Przewodniczący Bielawski przedstawił plan pracy komisji komunalnej na rok 2014.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie pracy komisji na rok 2014.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

W głosowaniu nie brał udziału radny Samulczyk

Za                                           –  6 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 1 radnych

komisja przyjęła stanowisko.

Ad. 9 



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 55

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

Nieobecny/na radny/a M.Nyśkowiak-Filusz

Za                                           –  7 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 1 radnych

komisja przyjęła protokół.

Przewodniczący Sekretarz


